
Reda, 19.02.2025

PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA ZARZĄDU ODDZIAŁU 072 RUMIA-REDA

Plan zebrania:

1. Powitanie zebranych 
2. Stwierdzenie obecnych 
3. Omówienie planu lotów, kwestię zakupu papieru do klatek i preliminarza na rok 2025
4. Dyskusja nad przyjęciem nowych hodowców i usunięciem jednego.
5. Termin oddania spisów
6. Wolne wnioski
7. Zakończenie zebrania

Ad.1 i 2 

Prezes  Oddziału  072  Rumia-Reda  kol.  Karol  Wagner  powitał zebranych i  poprosił  obecnych
hodowców gołębi o podpis na liście obecnych. W dniu 19.02.2025 pojawiło się na zebraniu  7
hodowców z zarządu. 

Ad. 3

Omówiono  krótko  zapotrzebowanie  na  papier  do  klatek  a  także  plan  lotów  gołębi  starych  i
młodych. Po czym odbyło się głosowanie za zatwierdzeniem obu planów. Jego wyniki ponizej:

ZA: 7
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Przedyskutowano również preliminarz i zaakceptowano go. Z wyliczeń wynika, że koszt za gołębia
w 2025 będzie wynosić 14,2 zł. 

Ad. 4

Następnie odbyła się krótka dyskusja nad przyjęciem 3 nowych hodowców tj. Dawida Kureckiego,
Marka Morawskiego i Krzysztofa Załęcznego. Zarząd zagłosował w tej sprawie następująco:

ZA: 7
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Poruszono  też  kwestię  nieopłacania  składek  przez  1  z  hodowców  i  tym  samym  przedmiotem
głosowania było : Usunięcie Rafała Radkego z członkostwa w  PZHGP z zaznaczeniem powodu
nieopłacenia wszystkich składek

ZA: 7
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Ad. 5

Termin oddania spisów gołębi dorosłych to 1.04. 



Ad. 6 i 7

Nie było żadnych wolnych wniosków, tym samym Prezes Oddziału kol. Karol Wagner zakończył
zebranie i podziękował za przybycie i aktywny udział. 


